
Allerød Håndboldklub 
Bestyrelsesmøde 29. januar 2025 
Deltagere: Jacob, Mikkel, Ramus, Stig. Afbud fra Emil. 

 

1. Diverse status 

• Bank: For at få oprettet skifte af ansvarlige i banken, rundsender Stig dokumenter til online underskrift.  

• Forsikring: Bestyrelsesansvarsforsikring købt hos Tryg. Uploader police til Google Drive. 

• Medlemsindberetning: Foretaget. AHK har haft en medlemsvækst det seneste år, der er indberettet. 

• Målmandstrøjer: Leveret i InterSport. Indsamling af størrelser, tal og navne på faste målmænd. 

2. Diverse korte punkter 

• Generalforsamling: Generalforsamling holdes den 27. marts 2025 kl. 19.00. Sandwich og drikkevarer. 

• Ekstern bogholder: Forventes klar asap, når formalia er klar inkl. tegningsberettigede. 

• Honorering: Fri tilmelding til rådhusevent og mulighed for særlige nomineringer af frivillige. Stig sender info 

rundt. 

• Der er udarbejdet en skitse til et årshjul. Denne ligger på Google Drive til alles udfyldning. 

3. Sæsonfordeling 2025/2026 

• Vi kan forvente at blive inviteret til sæsonfordeling i Lillerødhallerne og Engholmhallen. Vi har ingen anden 

information end, at sæsonfordelingen kommer til at foregå på samme måde som de seneste år, og derved må vi 

forvente, at Allerød Kommunes forvaltning igen i år ikke tildeler AHK de timer, vi jf. normtal har ret til. Bliver det 

tilfældet, må vi desværre igen vurdere, om vi skal indsende klager og bruge ressourcer på noget, det ikke burde 

være nødvendigt. Det bliver i hvert fald ikke lettere at være frivillig, hvilket ellers er kommunens mål. 

• Input til sæsonfordeling afklaret på trænermøde i januar. Dette indgår som baggrundsviden på møderne. 

• Stig beder om at komme med på sæsonfordelingsmøder i Engholm, Blovstrød og Lillerødhallerne. Vi må 

forvente ikke at komme med i Blovstrød, fordi vi ikke er fast bruger. 

• Jacob sender info om ønsker og forslag. 

4. Trænermøde, trænere og håndbold 

• Trænermøderne holdes hver anden måned, og det vurderes, at der er succes med dialog med og mellem 

trænerne, spørgelyst m.v. 

• Skolecup afholdt: Organisatorerne blev spurgt, om de kunne overveje at holde Skolecup i Blovstrød. Det blev på 

det bestemteste afvist straks med henvisning til politisk beslutning. Vi bør sikre, at vi kan afvikle alle kampe i 

Blovstrødhallen fra og med 2026. Ravnsholthallen duer ikke efter erfaring fra 2025, hvor meget gik galt og 

besværliggjorde dagen for alle involverede frivillige. Desuden bør vi anmode kommunen om at pille de store 

mål ned fra væggen. De hænger der med henvisning til, at Skolecup bruger dem. Det gør Skolecup ikke, de 

bruger håndboldmål. 

• Fandag: 2. marts eller 23. marts, hvis der er ressourcer til at planlægge og gennemføre dagen. 

5. Hal og halprojekter 

• Status 

• Kontorindretning og vindfang 

• Mulige tilskudsmidler 

• Træningsmaskiner 

• Infoskærme: Mulighed for infoskærm. 

• Brugerrådet 

• Kontor: Rasmus har fået input til kontorindretning. 



• Hal: Bænke til bedre tilskuerpladser, elstik, kopholdere. Kasser til materiel, der forsvinder i materielrummet, hvor 

diverse opmagasinering kan flyttes dertil. 

• Maling af gul væg. 

• Mange gode ting på vej. Ingen konkrete beslutninger. 

6. Honorering af frivillige og økonomi 

• Bestyrelsen ønsker at indføre en anden honorering af klubbens frivillige. Dette behandles primo 2025 mhp. 

virkning fra kommende sæson eller hurtigst muligt efter en beslutning. Denne beslutning træffes på et 

kommende bestyrelsesmøde. 

• Beslutning: Beløb til sociale holdarrangementer omlægges til et beløb pr. spiller. Med umiddelbar virkning er 

beløbet 50 kr./spiller/år fra mikro til og med U9, mens beløbet er 100 kr./spiller/år for U11, U13 og U15. 

• Bogholder: Vi søger en ny til klubbens bogholderfunktion. Alle søger i netværk, og det slås op på Holdsport. 

• Status på økonomi. Fast punkt ift. budget på kommende bestyrelsesmøder. 

7. Diverse 

• Ingen særlige punkter. 

8. Næste møde 

• Mandag den 24. februar kl. 17.00. 


